
Vækstteamsmøde – Nordsjælland  
Dato: Tirsdag den 19. november 2024 
Tid: 19:00-20:30 
Sted: Virtuelt 
Mødeleder: Lars Eckeroth (LE), Allerød Bordtennis 
Repræsentant fra Bordtennis Danmark: Malte Storm Madsen (MM) 
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Deltagere: 

• Bjarne Ekman, Team Egedal (BE) 

• Mai Jensen, Kildeskoven Bordtennis (MJ) 

• Jørn Tullin, Smørum Bordtennis (JT) 

• Thomas Hjermin Jensen, HGI Bordtennis (TJ) 

• Margit Bertelsen, Slangerup BTK (MB) 

Velkomst 

LE bød velkommen og forklarede, at mødet afholdes nu, da budgettet for 2025 fastlægges af 
bestyrelsen i Bordtennis Danmark. 

Budget 2025 

• LE informerede om mindre ændringer i budgettet ift. sidste år. Der er planlagt 
nedsættelser af klubkontingenter og øgede midler til eliten samt strategiarbejde. 

• Michael Maze skal bidrage som fundraiser for at tiltrække sponsorer. Indtægter fra 
spillere vil også stige. 



• Fokusområder: eliten, ungdomsarbejde og damelandsholdet, hvor sidstnævnte får 
markant flere midler. 

• Kritiske punkter: 

o BE udtrykte bekymring over ungdomslandsholdsspilleres høje betaling for 
turneringer og foreslog lavere licens for BAT60+. 

o TJ bemærkede risikoen for kritik fra breddeidrætten, da bredden finansierer 
underskuddet. 

• Nye tiltag: 

o Gebyr for udenlandske spillere i Danmark. 

o 10.000 kr. til hvert vækstteam med mulighed for at overføre 50% til næste år 
(maks. 15.000 kr. på kontoen). 

o Prisændringer på dommeruddannelse (nu 950 kr.) og holdturneringer. 

o Forenkling af licensopkrævning under overvejelse. 

Evaluering af ungdomsaktiviteter 

• Aktivitetsniveauet er højt med stævner i bl.a. Hillerød og planer for kommende 
aktiviteter. 

• Problemer med kapacitet i stævneafholdelse og lokalestørrelser blev drøftet. 

• LE opfordrede til kontakt med turneringsudvalget for løsninger. 

• BE informerede om en kommende lejr mellem jul og nytår og inviterede nye klubber til 
at deltage. 

• MM: Kom i kontakt med turneringsudvalget, skriv da til Kim Holm på 
kimholm.pedersen@sweco.dk 

Nyt fra Bordtennis Danmark 

• Logo: Kritiske bemærkninger om manglende reference til bat i det nye logo. 

• Strategi: Mulighed for inddragelse af klubber og ledere i strategiprocessen. 

• BATcamps: Diskussion om tidligere problemer med betaling samt behov for spredning 
af camps over året. 

Eventuelt 

• Næste møde planlægges til foråret 2025, muligvis tidligere i forbindelse med 
strategiprocessen. 

mailto:kimholm.pedersen@sweco.dk


• Bordtennisfestivalens placering i Fredericia blev vurderet som dyr og geografisk 
udfordrende. 

• BE påpegede, at sammenfald med andre stævner begrænser deltagerantal. 

MM blev bedt om at bringe problemstillingen om fakturagebyrer videre til Bordtennis 
Danmark. 

 


